
 

 

 

 

 

 

                                                                                                               Zápis z 9. jednání 
 

  

Pro Komise Rady hl. m. Prahy pro cyklodopravu (KCD) 

Přítomni 

Mgr. Bára Soukupová, Mgr. Radek Čermák,   

Tomáš Prousek, Ing .arch. Tomáš Cach, Ing. Zuzana Jeřábková, Ing. Jan Prosa,  

Ing. Vojtěch Benedikt,  Jitka Vrtalová, Václav Vislous, Václav Vorlíček,  

JUDr. Milan Kostohryz - stálý host, Bc. Marek Bělor - stálý host, Vítězslav Novák – 

 stálý host, Ing. Květoslav Syrový, Mgr. Jaroslav Mach – stálý host,  

Ing. Vratislav Filler, Ph.D, 

 

 

Hosté          

 

Mgr. Adam Smola, Petr Koliska, Ing, Jiří Štrupl, Ing. Miroslav Málek, David Horatius 

Bc. Filip Moučka 

 

Omluveni           Petr Mairych, Ing. Michal Švadlenka, Jitka Vrtalová 

Zpracoval  Bc. Jaroslav Hájek  Počet stran   Datum 
4.3.2024 

16:00 – 20:00  

 

Jednání KCD bylo zahájeno v 16.00 dne 4.3.2024 –   11přítomno členů. Komise je usnášení 

schopná 

 

Na návrh předsedkyně KCD bylo hlasováno o programu.  

 

1) Schválení programu a hostů 

(11 – 0 – 0) 

Program a hosté byli schváleni 

 

2) Bike city logistika a nádraží - Slávek Syrový - host Jiří Štrupl  

Jednání opustil člen komise Vorlíček – přítomno 10 členů 

 

Návrh usnesení č. 9.1: 

KCD doporučuje hl. m. Praze pokračovat v rozvoji cyklo logistiky.  

(10-0-0)  

Návrh byl schválen 

 

3) Informace TSK 

       Na vědomí. 

 

4) Omezení průjezdu Smetanovo nábř. - Jan Prosa  

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 

Komise RHMP pro cyklodopravu 
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Návrh usnesení č. 9.2: 

KCD doporučuje omezení automobilové dopravy na Smetanově nábřeží a Křížovnickém 

náměstí. 

(10-0-0) 

Návrh byl schválen 

        

5) Spolupráce se Správou železnic - Václav Vislous  

 

Návrh usnesení č.9.3: 

       KCD doporučuje náměstkovi primátora pro dopravu vyjednat memorandum o spolupráci se    

      Správou železnic a s Ministerstvem dopravy ve věci výstavby chráněných bezmotorových  

       propojení, včetně integrální projektové přípravy. 

      (10-0-0) 

      Návrh byl schválen 

 

6) Stanoveni DZ  Cyklo Kačerov - U Labutě – Petr Koliska (navrhuje Bára Soukupová) 

 

       Návrh usnesení č. 9.4: 

       KCD souhlasí s legalizací provozu cyklistů v souladu s předloženou PD cyklo Kačerov-    

       Kamýk, 1. etapa Kačerov u Labutě A42, č.a. 2950061 

       (9-0-1) 

       Návrh byl schválen 

 

7) Krejcárek - Balabenka - Radek Čermák - host Petr Koliska 

Komise byla obeznámena, že na prioritní akci nebyly uvolněny v rozpočtu finanční prostředky. 

Na akci byla vyhotovena studie proveditelnosti a neprobíhá další projektová příprava. 

 

        Návrh usnesení č. 9.5: 

        KCD považuje akci (A9) za klíčovou prioritu a trvá na pokračování projektové přípravy a   

        její realizaci, z důvodu akutního ohrožení jediného možného vedení koridoru. 

        (10-0-0) 

        Návrh byl schválen 

 

 

8) Magistrála před hlavním nádražím - Marek Bělor (navrhuje Bára Soukupová) 

Jednání opustil člen Čermák – přítomno 9 

 

      Návrh usnesení č. 9.6: 

      KCD oceňuje snahu řešit samostatnou cyklistickou infrastrukturu v koridoru severojižní   

      magistrály (cyklotrasa A4) v předprostoru Fantovy budovy hlavního nádraží, avšak   

      konstatuje, že navržené řešení je z hlediska cyklistické dopravy nevhodné a nebezpečné. 

 

     KCD požaduje přepracovat záměr v souladu s TP179 a celoměstskými standardy tak, aby    

     cyklistická opatření umožňovala bezpečnou a plynulou jízdu na kole, zejména pak zajistit: 
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 odstranění kriticky rizikového nebezpečného cyklistického křížení u začátku sjezdové 

rampy Bulhar a nevhodné křížení napojení vjezdu Wilsonova 301/10 

 bezpečný plynulý průjezd na kole po SJM bez ztráty předností v jízdě (tj. přímější 

směrové vedení bez výrazného kličkování, přednosti v jízdě shodně s automobily) 

 shodný standard povrchu pro jízdu na kole jako pro automobily (tj. asfaltový povrch, 

pokud vozovka bude asfaltová), výrazně odlišný od pěšího povrchu  

 bezkoliznost vůči chodcům odlišným výškovým a barevným vedením cyklistického 

pruhu (pásu) oproti pěším plochám (s výjimkou míst příčných bezbariérových vazeb) 

 jednotné kontinuální řešení samostatných cyklistických pruhů (pásů) v obou směrech a 

širších návaznostech SJM 

 doplňkový přímý obousměrný chráněný cyklistický průjezd mezi Bulharem a 

předprostorem budovy (ve společném prostoru s chodci) 

 dořešení bezkoliznosti přímých návazností SSZ zejména vůči chodcům i cyklistům 

navzájem 

(8-0-1) 

Návrh byl schválen 

 

9) Peroutkova - Milan Kostohryz (navrhuje Bára Soukupová) 

Jednání opustil člen Benedikt – přítomno 8 členů 

 

Návrh usnesení č. 9.7: 

 

Vzhledem k vedení cyklotrasy A130 i k existenci či přípravě souvislých integračních 

opatření pro cyklisty v navazujících úsecích (ul. Na Václavce, U Santošky, 

Ostrovského, Vltavská, Hořejší Nábřeží a Klikatá) doporučuje KCD v ul. Peroutkova 

doplnit integrační opatření pro cyklisty v souladu s TP 179 v co nejsouvislejší podobě. 

(7-1-0) 

Návrh nebyl schválen 

 

 

10) Výzkum cyklistické dopravy - Zuzana Jeřábková 

 

Na vědomí 

 

11) A2 Podolí - vjezd Žluté Lázně -  Tomáš Prousek  

 

      Návrh usnesení č. 9.8: 

      KCD vyjadřuje znepokojení nad negativními vlivy a důsledky stavby Dvoreckého mostu na          

     bezpečnost a plynulost provozu na páteřních cyklotrasách A1 a A2. 

     KCD doporučuje: 

 Najít provozně vyhovující a bezpečné řešení nového vjezdu Žlutých lázní. 

 V průběhu výstavby v profilu cyklostezky zajistit podmínky pro zachování prostupnosti 

pro chodce a průjezdnosti pro cyklisty (např. v režimu typu Vyšehradský tunel). 

 Zajistit bezpečné podmínky pro parkování vozidel stavby (např. vyhrazením části 

blízkých úseků ZPS na Podolském nábřeží), aby neohrožovala provoz na cyklostezce. 

      (8-0-0) 

     Návrh byl schválen 
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12) Různé 

 

Pražský okruh  

 

Návrh usnesení č.9.9: 

KCD žádá RHMP aby zajistila zadání do soutěže na architektonickou podobu mostu přes 

Vltavu požadavek na vertikální propojení (např. výtahy) obou břehů s cyklotrasou A0 pro pěší a 

cyklisty. 

 (8-0-0) 

 Návrh byl schválen 

 

 

  

Jednání bylo ukončeno dne 4.3.2024 v 20.00 hod. 

 

Zapsal: Bc. Jaroslav Hájek                                           Předseda:  Mgr. Bára Soukupová 

 

Poznámka: Hlasování (pro-proti-zdržel se) 

 

 

Dodatek k zápisu: 

 

 

Dne 5.4.2024 bylo předsedkyní komise Mgr. Bárou Soukupovou vyvoláno hlasování per 

rollam ve znění návrhu usnesení:  

 

Vzhledem k vedení cyklotrasy A130 i k existenci či přípravě souvislých integračních 

opatření pro cyklisty v navazujících úsecích (ul. Na Václavce, U Santošky, Ostrovského, 

Vltavská, Hořejší Nábřeží a Klikatá) doporučuje KCD v ul. Peroutkova doplnit 

integrační opatření pro cyklisty v souladu s TP 179 v co nejsouvislejší podobě. 

 

PRO/PROTI/ZDRŽENÍ 

 

Prosím hlasujte se všemi ostatními v kopii do úterý 12. března 10:00. 

 

Hlasování bylo prostřednictvím emailové korespondence. K uvedené době ukončení hlasování 

byl výsledek hlasování: 

 

PRO - 11 

PROTI - 1 

ZDRŽELO SE - 0 

NEHLASOVALI - 2 

 

Usnesení bylo per rollam schváleno. 

 

Zapsal Bc. Jaroslav Hájek                                                   Předsedkyně: Mgr. Bára Soukupová  


